

國立清華大學原子科學院公開徵求院長啟事

一、國立清華大學原子科學院自即日起公開徵求院長候選人，聘期自民國 114 年 2 月 1 日開始，任期三年，得連任一次。歡迎學術界人士自薦或推薦合適人選。

二、候選人應符合下列條件：

(一) 具有本院院長遴選辦法及大學法規定具國內外大學教授資格者。

(二) 具有本院相關領域專長者。

(三) 具前瞻性教育理念及優越學術成就者。

三、有意應徵者，請點選本院網址：<https://tinyurl.com/2cwz4jzy> 下載相關訊息及表件，將個人資料表(含履歷、著作目錄及治院理念)，於台灣時間 **113 年 5 月 27 日 23:59 前** 以書面（郵戳為憑）或 E-mail（限 PDF 檔）寄(送)達本校原子科學院辦公室轉交院長遴選委員會收。

地址：300044 新竹市光復路二段 101 號國立清華大學原科院李存敏館(綠能館)304 室

聯絡電話：+886-3-5719773 翁小姐

傳真電話：+886-3-5716526

電子信箱：nuclear@my.nthu.edu.tw

Public Announcement for the Recruitment of the Dean of the College of Nuclear Science, National Tsing Hua University

1. Announcement

The College of Nuclear Science at National Tsing Hua University (NTHU) is now publicly recruiting candidates for the position of Dean. The term of office will begin on February 1, 2025, and will last for three years. A one-term renewal is possible. We welcome scholars from the international academic community to apply or recommend suitable candidates.

2. Qualifications

Candidates must meet the following criteria:

- Possess the qualifications of a domestic or foreign university professor as stipulated in the College's Dean Selection Regulations and the University Act.
- Have expertise in the relevant fields of the College.
- Possess a forward-looking educational ideal and outstanding academic achievements.

3. Application Procedures

Candidates should download the relevant information and application forms from the College's website: <https://tinyurl.com/2cwz4jzy>. Please submit the application form (including a resume, a list of publications, and a vision statement for the College) in writing or by email (PDF file only) to the Office of the College of Nuclear Science, NTHU before 23:59 (Taiwan time) on May 27, 2024. The postmark or email timestamp will be used as the proof of submission.

Address: Room 304, Li Tsen Min Building (Green Energy Building), 101 Guangfu Road Section 2, Hsinchu City 300044, Taiwan

Contact person: Ms. Weng

Tel: +886-3-5719773

Fax: +886-3-5716526

Email: nuclear@my.nthu.edu.tw